
V NOVIH FUŽINAH

Tudi prostor in dejavnosti za mlade
Krajevna skupnost Nove Fužine šteje že okoli

12 tisoč prebivalcev, ko pa bo v celoti oblikova-
na, se bo njihovo število dvignilo na 16 tisoč.
Kar polovica krajanov je mlajša od 30 let. V na-
selju, ki je veliko kot manjše slovensko mesto, še
zdaj nimajo zadovoljenih vseh osnovnih potreb.
Vendar se na sestanku. ki ga je 29. maja sklical
svet krajevne skupnosti, niso nameravali pogo-
varjati o sicer žgočih težavah mladega naselja,
temveč predvsem o tem, kako ustvariti v tej be-
tonski stanovanjski soseski razmere za polno
življenje Ijudi, predvsem za raznovrstne dejav-
nosti mladih. Kdo to lahko stori, kako, kdaj in
koliko denarja bi bilo za to potrebno, so bila
vprašanja, ki so si jih zastavili številni udeleženci
tega sestanka.

Dokončnega odgovora navzoči predstavniki
krajevne skupnosti. šole, vrtca in društev v njej,
družbenopolitičnih organizacij, občinske in
mestne konference ZSMS, OK SZDL, Glas-
bene šole Moste, občinske ZPM, Centra za so-
cialno delo, Višje šole za socialno delo, Zavoda
za šolstvo — enote Ljubljana in še nekateri
drugi niso našli. Ugotovili so, da sta osnovna
šola in vrtec v Novih Fužinah razvila vrsto de-
javnosti, v KS imajo športno in kulturno druš-
tvo, društvo prijateljev mladine in organizacijo
Rdečega križa.enotoknjižnice Jožeta Mazovca,
v kateri poteka vrsta prireditev. Za najmlajše —
cicibane in pionirje — je še kar dobro poskrb-
ljeno. Tudi hišni sveti so storili že marsikaj, da bi
najmlajši krajani, posebno ob zimskih dneh,
imeli svoj prostor. Tako je hišni svet na Lenino-
vem trgu 25 preuredil prostor, namenjen za su-
šenje perila. V njem sš-ob raznih priložnostih
zbere okoli 130 cicibanov in pionirjev.

Drugače je z odraščajočo mladino. Le-ta se
zdaj zbira pri Sladkem grehu — v lokalu. ki se je
mladim očitno priljubil. Več je tudi takih, ki
svoj prosti čas prebijejo v kraju, kjer so živeli
prej, saj imajo tam tudi prijatelje. Ta populacija

prebivalcev Novih Fužin se ne zbližuje med
seboj in ne išče prijateljskih stikov. Tudi pro-
stora nimajo, kjer bi se srečevali. Res pa je tudi,
kar je dejal predsednik naše OK ZSMS Leon
Toplek, da so mladi danes zelo obremenjeni,
zato se povezujejo tam, kjer preživljajo večji
del dneva. to je v šoli.

Bilo je več predlogov, kje da bi lahko mladi
imeli svoj prostor. Vpoštev bi prišloposlopje, ki
je služilo Gradisovim delavcem za jedilnico, pa
tudi Dom obcanov, saj bodo v prihodnosti ver-
jetno spraznjeni prostori, ki jih zasedata Ljub-
ljanska banka in Mercator. Vendar bi bilo to
težko uresničljivo, saj krajevna skupnost sama
ne more nositi stroškov vzdrževanja takega po-
slopja. Obenem pa bi bilo treba mladim ponu-
diti prostor, ki bi jim bil všeč in ki bi ga lahko
uredili po svojih zamislih. ""

Udeleženci seštanka so se razšli s sklepom, da
bodo v svojem krajevnem poročevalcu objavili
vse te informacije. izčrpno pa bodo seznanjali
krajane tudi o teni, kje in kaj se v njihovi kra-
jevni skupnosti dogaja. D. J.

Na komiteju za družbene dejavnosti naše
občine so nam povedaK, da bo za drugi vrtec v
Novih Fužinah projektna dukumentacija pri-
pravljena konec tega meseca. za osnovno šolo
pa so sprejete programske osnove. Projektna
dokumentacija za šolo sc ni naročena, ker ni
denarja, vendar jo skupnost III. samopri-
spevka kljub vsemu pripravlja. Ovir za gradnjo
leh dveh poslopij. razen denarja seveda, ni.
Ker kaže, da bo v Ljubljani sprejel samou-
pravni sporazum o financiranju naložb v druž-
benih dejavnostih, se bodo ta sredstva pričeb
zbirati po zaključnih računih za letošnje leto,
to je konec marca prihodnjega leta. V naši ob-
čini se že pogovarjamo o najemu posujila, s ka-
terim bi še pred tem časom zagotoviii denar in
tako čimprej pričefi i gradnjama.


